
Video impressie van de tweede bijeenkomst rondom inclusie. 
Vrijdag 20 september 2019 - Fletcher Hotel Sittard-Geleen 
 
Beschrijving van de video:  
 
00:00:01  
 
Wethouder Leon Geilen staat voor ingang Fletcher Hotel:  
"We zijn hier bij het Fletcher Hotel in Sittard-Geleen waar we vandaag de tweede 
bijeenkomst  hebben in het kader van de lokale inclusie agenda. 
We streven naar een inclusieve samenleving waarin iedereen kan meedoen, met en zonder 
beperkingen.  
En vandaag praten we met mensen uit het veld, 
dus met ervaringsdeskundigen,  maar ook met mensen van de gemeente,  over 'hoe moet je 
dat nou doen?', en 'waar zit dat nou precies in?',  en 'welke aanpassingen zijn er dan voor 
nodig?' 
 
00:00:23  
Dagvoorzitter: in zaal voor deelnemers "Welkom bij deze bijeenkomst." 
 
00:00:25  
Ralph Habets, Koninklijke Viso wordt geïnterviewd:: Geleidelijnen, markeringen op de stoep 
waar je overheen loopt. 
Die liggen er. Die zijn er. Er zijn verkeerslichten met ratel-tikkers.Dat is er allemaal. Maar er 
zijn ook dingen die niet toegankelijk zijn,  en dingen kunnen altijd beter.  
 
00:00:46 
Rob Hanssen, FGL wordt geïnterviewd:::  Ik werk bij FGL en daar zijn we al jaren bezig met 
het begrip toegankelijkheid. 
En daar proberen wij dus in die gemeentes bezig te zijn met, ook ondernemers te laten zien: 
Hoe krijg je meer mensen binnen in je gebouw als je toegankelijk bent. 
 
00:01:05 
Ralph Habets: Als ik in een onbekende omgeving kom vraag ik altijd: Is er iemand die even 
met  
mij mee kan lopen naar de deur? Is er iemand die mij kan helpen met van ruimte naar ruimte 
lopen?  Kom ik ergens een tweede of derde keer,  dan kan ik het misschien zelf. Maar dan 
weet ik inmiddels al: Er zit rechts van de deur een knopje, daar moet ik op drukken, en dan 
komen ze de deur open doen. 
 
00:01:27 
Esther Schoenmakers, Gemeente Sittard-Geleen wordt geïnterviewd::: Wat voor de een 
goed is, 
is voor de ander weer onhandig. Als voor de een een bord hoog moet hangen zodat hij er 
niet tegenaan loopt vanwege een visuele beperking, heeft iemand in een rolstoel weer een  
probleem omdat hij het niet kan lezen. 
 
00:01:37 
Ralph Habets: - Ik gaf ook aan: "Het is belangrijk dat je zelf als  
persoon met een beperking, in mijn geval blindheid, aangeeft: Mensen, dit is de hulp die ik 
nodig heb." Het is een stuk eigen  
verantwoordelijkheid. Absoluut! 
 
00:01:48 



Esther Schoenmakers: Soms kun je het ook heel eenvoudig maken door gewoon persoonlijk 
contact te hebben en maatwerk te leveren. 


